
Særslev-Hårslev-Distrikt  
 

 

Referat af bestyrelsesmøde 
Dato: 12/3 2019 
Tidspunkt: kl. 17.30 – 19.39 
 
Mødeleder: Asger Andersen 
Referent: Sara Johansen 

Deltagere:  
 
Fraværende:  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der sær-
lige ansvarlige, gæster og er det til ori-
entering (O), drøftelse (D) eller beslut-
ning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklu-
sion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og 
evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsorden 
(B) 

5 min Godkendt Formand 

2. Godkendelse af referat (B) 

 
5 min Godkendt Formand 

3. Nyt fra elevrådet (O) 15 min Elevrådet beder om en skraldespand til 

multibanen. 

 

Overdækning: Tilbud er givet og valgt. 

Teknisk afdeling tegner tegning (bestilt), 

hvorefter byggeriet sættes i gang. 

Elevrådsfor-
mand 

4. Anders Thingholm (C) angå-
ende trafikale forhold ved 
afdeling Særslev (D) 

30 min Formanden præsenterer bekymringen 

over de trafikale udfordringer, der opstår 

ved udkørsel og krydsning af vejen for 

vores børn. 

 

Skolen har selv hanket op i skolepatrul-

jerne, bestilt AKT hos Politiet, haft kon-

takt til Biogas, som har bedt os om at 

kontakte dem, hvis vi oplever lastbiler, 

der kører for hurtigt gennem byen. 

 

Louise Rasmussen og Tom Hørmann fra 

Teknisk afdeling skal kontaktes i forhold 

til trafiksikkerhed. 

 

I morgen godkendes formodentligt en ud-

videlse af Biogas-anlægget. Dette bør 

indgå som en del argumentationen for 

øget opmærksomhed på den trafikale situ-

ation. 

 

Formand 
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Der skrives videre på mailen af Asger 

Andersen og Kirsten Wacher. 

 

Henvendelse sendes til Louise Rasmus-

sen. 

 

5. Ny aftaletekst i forhold til 
nedgang i lektioner for ind-
skolingen, se bilag. (D) 

30 min. Bestyrelsen drøfter længe og nøje fordele 

og ulemper ved den foreslåede ordning 

med nedgang i timetallet, og ender med, 

enstemmigt, at beslutte at bibeholde den 

nuværende ordning med samme timetal i 

indskolingen.  

 

Bestyrelsen ønsker, at UUV-timer priori-

teres sidst på dagen med pædagogisk, 

kvalificeret indhold. 

 

Bestyrelsen bemærker i øvrigt, at de glæ-

des over forslagets muligheder for fx 2-

årig valgperiode. 

Ledelse 

6. Ny fotograf til skolefotos 
(O) 

15 min Beslutningskompetencen i forhold til sko-

lefotograf ud til ledelsen/administratio-

nen. 

Ledelse 

7. Eventuelt (O) 20 min Husk: Fotos på lørdag den 16. marts kl. 12.00 
ved hækken mod børnehaven. 
 
Elever, der ryger ved offentlig vej. 
 
Hårslev Gymnastikforening vil fortsat være 
på Hårslev Skole, og flytter ikke i hallen.  
 
 

Alle 

 


